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CAO lokale besturen  –  Telewerk

Blijkens een persartikel van 5 mei 1998 heeft de
minister een aantal voorstellen uitgewerkt die als
basis moeten dienen voor de aanvatting van de
onderhandelingen over een nieuwe CAO voor de
lokale en regionale besturen. Deze voorstellen
bevatten ook initiatieven m.b.t. het onderzoek naar
huisarbeid of telewerk.

Eind vorig jaar heeft het Vlaams Parlement een
voorstel van resolutie goedgekeurd waarin de
Vlaamse regering werd gevraagd een experiment
inzake thuis- of telewerk op te zetten binnen de
Vlaamse administratie en de resultaten ervan te
evalueren samen met het Vlaams Parlement. Tot-
nogtoe laat de uitvoering van deze resolutie nog op
zich wachten.

1. Is het niet aangewezen dat de Vlaamse regering
eerst zelf een gecoördineerd experiment inzake
telewerk in de Vlaamse administratie operatio-
naliseert, teneinde de opgebouwde ervaringen
en kennis in het kader van een goede dienstver-
lening aan de lokale besturen te kunnen aanbie-
den ?

2. Wordt aan de lokale en regionale besturen een
budget ter beschikking gesteld ter ondersteu-
ning van de eventuele implementatie van tele-
werk in hun administratie ?

Antwoord

De Vlaamse regering heeft in haar voorstellen voor
een sectoraal akkoord voor de lokale besturen aan-
dacht besteed aan de mogelijkheden voor thuis-
werk. De onderhandelingen over dit akkoord zijn
nog niet afgesloten. Natuurlijk kunnen de resulta-
ten van de experimenten bij het ministerie van de
Vlaamse Gemeenschap nuttig zijn voor de lokale
besturen. Het is echter niet nodig dat lokale bestu-
ren deze resultaten afwachten om zelf initiatieven
te nemen. De organisatiestructuur van de lokale
besturen wijkt in bepaalde aspecten af van die van
het ministerie van de Vlaamse Gemeenschap.
Enkele gemeenten hebben trouwens reeds initia-
tieven over thuiswerk ontplooid.

Besturen die deze weg inslaan, moeten dit doen
omwille van de voordelen die dergelijke werkme-
thodes bieden voor hun organisatie. Deze voorde-
len maken subsidiëring overbodig. Dergelijke sub-
sidiëring zou er trouwens toe kunnen leiden dat

besturen een dergelijk systeem toepassen, zelfs als
dit nadelig zou zijn voor de organisatie. Op lange
termijn zou dit de bestuurskracht van de lokale
besturen niet ten goede komen.

Ten slotte wens ik erop te wijzen dat de Vlaamse
regering wel degelijk experimenten over telewerk
heeft opgezet. Deze ressorteren onder de bevoegd-
heid van de Vlaamse minister van Ambtenarenza-
ken.


